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Protokół z IV posiedzenia Parlamentu Studenckiego 
Uniwersytetu Zielonogórskiego 

06.06.2023 – godzina 17:00 

 

1. Przywitanie. 

Przewodniczący PS Marcin Łukaszewicz przywitał zebranych. Obecnych było 11 członków, 

w tym 5 osób połączyło się zdalnie.  

 

2. Przyjęcie planu posiedzenia. 

Za przyjęciem planu posiedzenia głosowano w następujący sposób:  

 

ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ  

11 0 0 
 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia PS. 

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia PS z dnia 27.04.2023r. głosowano w 

następujący sposób: 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ  

11 0 0 
 

4. Głosowanie nad kandydaturą Kacpra Łuszczki do Uczelnianej Komisji ds. 

Kształcenia. 

Kacper Łuszczki zgłosił swoją kandydaturę do Uczelnianej Komisji ds. Kształcenia. 

Głosowano w następujący sposób: 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ  

11 0 0 
 

5. Podsumowanie 51 Dni Kultury Studenckiej Bachanalia 2023. 

Podsumowanie oraz dyskusja na temat zakończonych 51 Dni Kultury Studenckiej Bachanalia.  

 

6. Informacje organizacyjne nt. zjazdu FUniP na UZ od 23.06.23r. do 25.06.23r. 

Omówienie spraw organizacyjnych związanych z przyjazdem delegatów na zjazd FUniP do 

Zielonej Góry. 

 

7. Bieżące sprawy PS UZ. 

- Dyskusja nad akcją Oceń Belfra. 

- Prace nad regulaminem Samorządu Studenckiego. 
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8. Wolne wnioski. 

Maja Messier - organizacja wydarzeń kulturalno-sportowych w nowym roku akademickim. 

Kacper Kojtych - Współpraca z AZL Przylep. 

Kacper Łuszczki – Dyskusja nad Wydziałowymi Radami ds. Jakości Kształcenia. 

 

9. Termin kolejnego posiedzenia PS UZ. 

Termin kolejnego posiedzenia PS UZ zostanie ustalony w najbliższym czasie. 
 

10. Zakończenie. 

PPS podziękował za obecność i zakończył posiedzenie. 

 

Protokół sporządził  

Sekretarz PS 

Kacper Kojtych 


